沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited



本公司檔號: ST302/NTT/215/19/RL

致:金蘭閣各業戶

To: All Residents of Capilano Court

外牆搭棚單位一覽表 List of Scaffolding Units

貴座下列單位正進行搭棚以作室內裝修、更換鋁窗/食水管/排水管/煤氣喉工程:-Please be informed that scaffolding work have been set up for carrying out interior decorations, modification of windows/fresh water pipe/drain pipe/gas pipe by following units:-

單位 Units	施工日期		影響單位			
Units	Work Period		Affected Units			
C17B	12/8/2019 - 14/8/2019	В	A	С		

裝修工程只可於星期一至星期五上午九時至下午六時之間進行。星期六、日 及公眾假期全日禁止進行維修工程。

Renovation work may only be carried out between 9:00a.m. and 6:00p.m. Mondays to Fridays. No work will be allowed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.

本處謹此提示各住戶當附近或上層單位進行維修工程時,各住戶應避免將衣物晒晾到窗外或露台位置,並於外出時把窗門鎖好,避免不必要的損失。

In order to avoid any unnecessary loss from renovation work above, you are advised not to hang laundries outside the windows or at the balcony. Please do remember to lock the windows soundly and properly before you leave home.

倘若業戶有任何查詢,歡迎致電26491859與管理處職員聯絡。

If you have any queries, please feel free to contact us at 26461859.

59. MANAGEMEN 159. MANAGEMEN 150 MANAGEMEN 150

沙田碧濤花園第一期管理處 啟 2019年8月10日

Management Office of Pictorial Garden Phase I

10 August 2019

通告張貼日期至2019年8月14日

Notice will be posted until 14 August, 2019